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Procés participatiu “Som de Barri” 
Acta de la reunió de Canafort – El Puntó 

 

Data: 15 de novembre de 2023, de 18 a 21 h 

Lloc: Bar de la zona esportiva 

Assistents: 7 persones (6 dones i 1 home) 

 

Membres de l’equip de govern 

 

• Àlex Neira – Alcalde 

• Carlos Sánchez Nicolau - 1r tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor d’Urbanisme, 

Habitatge i Protocol. 

• Toni Majó – 2n tinent d’alcalde. Regidor de Benestar Social i Gent Gran. 

• Àngels Solà Jiménez - 3a tinent d’alcalde. Regidora de Benestar Animal, Medi 

Ambient, Salut Pública, Solidaritat i Cooperació. 

• Joan Arnau – 4t tinent d’alcalde. Regidor de Cultura i Festes i Educació.  

• Carles Canals – Portaveu suplent. Regidor d'Esports, Joventut, Relacions amb les 

entitats i Foment i Promoció d'activitats (subvencions). 

 

Balanç general de la trobada i incidències 

 

La trobada va començar a les 18 i va acabar a les 21 h. Dues persones que havien 

demanat cita no van assistir-hi, i a les 20.30 h s’hi van presentar dues persones que no 

havien demanat visita. Van entrar juntes i van ser ateses per l'alcalde i pels regidors. La 

trobada va ser molt ben valorada pels assistents, que van presentar una actitud 

constructiva a l’hora de discutir inquietuds i problemes amb cordialitat i proximitat.  

 

Qüestions genèriques 

 

• Per què les finques que no estan connectades al clavegueram també paguen 
per aquest servei? 

 
La normativa municipal estableix que tothom ha de pagar el clavegueram. De 2017 en 
endavant, tots els residents de Llavaneres hi estan obligats.  
 

• En general estic molt satisfeta amb el porta a porta, però la majoria de 
setmanes, els dilluns acumulo el doble d’envasos. Es podria doblar el servei 
de recollida d’envasos? 

 
Se li respon que s’ha de valorar. S’han de mesurar molt bé les implicacions 
pressupostàries i de funcionament del servei.  
 

• Què es pot fer perquè els rètols i llums del carrer no quedin tapats per 
l'arbrat i es pugui transitar bé per les voreres? 

 
Es revisarà el calendari de podes per fer la neteja adequada. L’Ajuntament s’ocupa dels 
arbres i de la vegetació d’àmbit públic, i farà un requeriment als d’àmbit privat perquè ho 
facin, si és necessari.  
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• Revisió dels embornals de la recollida d’aigües, ja que hi ha alguns bruts o 
taponats. 

 
S’envia la petició als serveis de manteniment de la via pública per fer la neteja dels 
embornals, perquè puguin seguir fent la seva funció. 
 

 

Embornal de recollida d’aigua 
al camí del Pla. 
 
Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023.  
 

 

• Es pot regular l'horari del bus C-22 perquè coincideixi amb el del tren, 
sobretot el cap de setmana? Per només dos minuts, gairebé sempre es perd 
el tren. 

 
Estem en converses amb l’empresa de transport del bus (Casas) per quadrar els horaris, 
sobretot al matí per coincidir amb la sortida cap a Barcelona i a la tarda de tornada. Es 
procurarà millorar-ne l’enllaç tant entre setmana com els cap de setmana.  
 

• Es pot canviar el sistema de recollida porta a porta per un altre sistema, com 
contenidors amb targeta, o algun altre? 

 

El servei contractat és el porta a porta, però en alguns indrets es realitzarà una prova 
pilot del sistema de contenidors intel·ligents amb targeta. Aquesta persona també 
demanava poder fer més ús dels punts d’emergència, més dels 6 cops l’any assignats 
per habitatge. Se li respon que fer-ho, posaria en qüestió l’essència del sistema. S’està 
valorant com es pot ajustar.  
 

Punts clau del barri 

 

S’indica amb una xifra entre parèntesis (x) si alguna pregunta o sol·licitud va ser 

exposada per més d’una persona. 

 

• Es demana informació del projecte de la promoció dels pisos de protecció 
oficial de la zona d’Els Ametllers, ubicada al Camí del Golf amb avinguda de 
Sant Andreu (2). 

 
Les persones interessades per aquesta qüestió pregunten per les alçades, la 
conservació de l’arbrat, l’impacte visual del nou edifici i per l’augment demogràfic. 
S’aclareix que l’edifici és de tres plantes, però queda per sota del nivell de carrer, per 
tant, l’impacte visual serà molt menor.  
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• Problemes amb l'enllumenat cada vegada que plou o fa vent a l’entrada de 
l’avinguda del Puntó. 

 
És una urbanització no recepcionada per l’Ajuntament. Això significa que l’Ajuntament 
no hi pot dedicar recursos i per això el manteniment de la urbanització és precari. S’està 
començant a treballar en el pla parcial de la urbanització; una empresa valorarà 
econòmicament el que costaria recepcionar aquesta urbanització.  
 
També s’ha fet la consulta a l'enginyer municipal, que indica que el problema és que la 
instal·lació és molt precària i, per tant, arribarà un dia que deixi de funcionar. 
L’Ajuntament no pot invertir-hi perquè aquesta incidència està dins d'un pla urbanístic 
de millora urbana, que ha de desenvolupar l'Ajuntament. Els veïns i propietaris de les 
parcel·les hauran de pagar el projecte d'aquest pla urbanístic, amb quotes i derrames.  
 

• Mal estat del paviment a l'entrada de l'avinguda del Puntó (primera corba). 
 
No s’hi pot fer cap inversió pública perquè el servei no està recepcionat (és la mateixa 
casuística que s’ha indicat en la pregunta anterior). 
 

 

Estat del paviment a l’entrada 
de l’avinguda del Puntó.  
 
Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023.  
 

 

• Aquest és un suggeriment per si es pot tenir en compte: ampliar les places 
d'aparcament de motos a la platja. 

 
Es comenta que les places d’aparcament actuals a la platja estan saturades, i que un 
aparcament de motos ajudaria a què la gent baixi amb la moto i així s’optimitzi l’espai 
d’aparcament. Es respon que s’estudiarà la proposta.  
 

• Es pot instal·lar un reductor de velocitat al carrer de la Mare de Déu del Pilar?  
 
Ho estudiaran per veure quines alternatives es poden aplicar per reduir la velocitat en 
aquesta avinguda.  
 

• Activitats insuficients al Casal de Gent Gran. Es poden organitzar més 
activitats i allargar l'horari fins a les 20.30 h (actualment l’equipament tanca a 
les 19 h)? 

 
El regidor de Gent Gran, Toni Majó, respon que les sales estan ocupades tot el dia, i 
que no s’hi poden oferir més activitats perquè no hi ha prou espai. Ampliar els horaris 
del servei del Casal és complicat perquè caldria més personal contractat.  
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• Quin és el control de la colònia de gats del Camí del Golf? Cada cop hi ha 
més gats i està més brut i deixat. 

 
S’informa que es farà neteja de l’espai, i que s’esterilitzaran els gats que hi ha actualment 
per controlar la població de la colònia. S’hi posarà una nova menjadora per reduir el risc 
de prendre mal i també l’impacte visual. S’han comprat dues menjadores des de 
l’Ajuntament, i una se situarà aquí.  
 

 

Punt al qual fa referència la 
qüestió exposada. 
 
Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023.  
 

 

• En aplicació del conveni signat amb els veïns en construir el camp de futbol: 
quan s'arreglarà la zona verda de l'entorn del camp de futbol? Hi ha arbres 
morts, la tanca està trencada, el públic salta al camp pel transformador... (2) 

 
Es mirarà de millorar la zona verda del camp de futbol, plantar algun xiprer més per fer 
pantalla. Es parlarà amb el tècnic responsable del servei d’arbrat.  

 

• Adequar voreres des de l'escola Serena Vall fins al Camí de la Masia. 
 
És un pla parcial que s’ha de desenvolupar i s’hi està treballant amb els veïns. Ho han 
d’impulsar els mateixos veïns.  

 

  
 
Font: Google Street View. Consulta desembre 2023. 
Algunes de les voreres de la zona que esmenta la 
qüestió. 
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Valoració de la trobada per part de les persones assistents 

 

En finalitzar la trobada, es va distribuir un full de valoració. Es va aprofitar per consultar 

per quins canals s’havien assabentat de la reunió i també dades sobre el gènere i l’edat. 

A continuació es presenten els resultats obtinguts al barri de Canafort – El Puntó, on es 

van recollir 7 formularis. Destaca la satisfacció general amb la trobada, amb una 

majoria de persones que manifesten estar “Molt satisfetes”.   
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Mapa dels punts esmentats durant la trobada 

 

 
Font: Elaboració pròpia. Mapa de localització de les qüestions sorgides a la trobada al barri de Canafort-El Puntó.  
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Recull de fotos 

 

  

  

  
 

 


